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Dagordning Fjällsjö Framtids Årsmöte för verksamhetsåret 2024 

Allra först: Fjällsjös nyfödda välkomnas med en välkomstgåva  

Fika från RSMH 

1. Mötets öppnande 

2. Fråga om mötets behöriga utlysande  

3. Val av mötesfunktionärer:  

Ordförande  

Sekreterare  

Justerare 

4. Styrelsens verksamhetsberättelse, se häfte  

5. Föredragning och fastställelse av resultaträkning, balansräkning och revisionsberättelse, se 
häfte  

6. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet  

7. Val av ordförande på 1 år: 

 I tur att avgå Margareta Mårtensson  

8. Val av styrelseledamöter på 2 år: 

 I tur att avgå Jonas Andersson omval och Ulrica Ericsson som avgår  

1 år kvar:  Ing-Brith Månsson  

9. Val av styrelsesuppleanter på 1 år: 

I tur att avgå: Inger Kraft Etzler, omval Andreas Skoog omval, Jessica Andreasson omval,  
Åsa Gjersvold som avgår. 

10. Val av revisorer: Staffan Andersson (ordinarie) och Helene Olofsson Millstam (suppleant)  

12. Val av kommittéer: Valberedning Linnea Bergström (ordinarie) och Christina Åhrén 
(suppleant)  

13. Fastställande av avgifter (medlemsavgift)  

14. Styrelsens rapporter och förslag: Fiber och kommande projekt  

15. Backe Bike Park, ny stående punkt på årsmötenas dagordning. Framtida drift och 10 års 
förbindelse.  

16. Ärende väckta av styrelsen eller enskild medlem.  

17. Mötets avslutande 

Avslutningsvis: Prisutdelning Årets Fjällsjöbo och Guldhjärtat 

 

  



 

Utvecklingsgruppen Fjällsjö Framtids Verksamhetsberättelse  

för 2024 t.o.m April 2025 

PERSONAL  

Administration och bokföring: Jennie Nilsson 75 % Lönebidrag 

Servicelots: Ingegerd Berglund 50%. Lönebidrag  

Ingegerd har bokfört åt några mindre föreningar, Jennie har återtagit dem f.o.m 1 jan 2025. 

Ingegerd arbetar som servicelots på kontoret 

Från och med 1 april 2025: Anna Johansson 25% Lönebidrag 

Byvaktmästare: Albin Andersson (100%) Lönebidrag 

Extra vaktmästare: Sammy Romkes 

 

Byvaktmästarna har skottat snö, krattat och klippt gräs samt utfört underhåll på våra egna 

fastigheter, kört ut matleveranser, kört skräp till soptippen och hjälpt kunder med allehanda 

saker.  

 

STYRELSEN  

Margareta Mårtensson (Ordförande) 

Jonas Andersson (Vice Ordförande) Har hand om fastigheter, vaktmästare och fordon. 

Ing-Brith Månsson (Kassör) 

Ulrica Ericsson (Sekreterare)  

Joel Mårtensson (Ledamot) 

Suppleanter: Andreas Skoog, Jessica Andreasson, Åsa Gjersvold och Inger Kraft Etzler 

 

FASTIGHETER 

Kyrkvägen har följande företagare som hyr lokaler: Dianas Salong med solarium och Ainas 

Kläder. 

Alla lägenheter har nu fått fiber indraget. 

Alla lägenheter är uthyrda men en lägenhet blir ledig till sommaren 

 

REPARATION OCH UNDERHÅLL 

Lägenhet bottenvåning: nyrenoverad balkong 

Tvättstugan är snart klar.  

Samt löpande underhåll 



  

Torgvägen:  

Före detta Blomsterhörnets lokal är fortfarande ledig men används nu som språkcafé och hyrs ut 

till möten, kalas, och olika kursverksamheter mm och kallas nu för Träffpunkten 

F.d. SCA:s lokaler: Amanda Sjödin hyr två rum till sin fotvårdssalong, men företaget är tyvärr 

vilande tillsvidare pga. familjeskäl.    

LEADER hyr ett kontor där Linnea nu arbetar. Dessutom hyr Bankomat en lokal av föreningen. 

Två rum har inretts till uthyrningskontor  

Vi har även varit i kontakt med kommunen om att vi har kontorslokaler till uthyrning med 

tillgång till fiber men intresset har varit svalt.    

Alla lägenheter är uthyrda men en mindre lägenhet blir ledig i juni.        

 

             

              

 

AKTIVITETER UNDER ÅRET     

En vårmarknad arrangerades tillsammans med ICA Nära med ett 30-tal knallar och en 

blomsterparad och insamling till Ukraina via Urban Vidholm. 

             

 

 

 

 

Via Urban Vidholm har det även senare skickats insamlade kläder och förnödenheter till Ukraina 

 



Fjällsjö Framtid, BIF, Svenska kyrkan och Pingstkyrkan var medarrangörer till Camp Strömsund 

som gick av stapeln under höstlovet. I Backe spelades det innebandy, och i Strömsund spelades 

inomhusfotboll och övades på musikal. Det gick bussar mellan orterna vilket medförde att det 

var enkelt för barnen att åka emellan. Campen avslutades med föreställningen Tråden som 

skrivit av Peter Vilhelmsson och med dekor, kostym och rekvisita av Olga och Pål Jansson. 

 

                                 

 Julmarknad  

Årets julmarknad var på Stenhammaren – en favorit i repris från förra året. Mysig stämning och 

försäljning både inom- och utomhus. Ett 30-tal knallar som sålde sötsaker, tunnbröd, hantverk, 

souvenirer och konst! Rossöns IF grillade hamburgare och Hembygdsföreningen gjorde kolbullar, 

PRO sålde lotter, Fjällsjö Framtid tipsslinga och lotteri samt ”gissa vikt på skinkan”, scouterna 

sålde egengjorda julprydnader och tunnbröd, och Backe IF höll serveringen öppen med 

hembakat fika. mm 

Tomten kom på besök och delade ut chokladkalendrar till alla barn. Chokladkalendrarna var 

sponsrade av Loppisbröderna 

 

 

Luciakonsert  

Fjällsjö Framtid anordnade även i år i samarbete med Svenska kyrkan, en Luciakonsert i en 

fullsatt kyrka, där även en insamling till Ukraina gjordes. 

 

 

Språkcafé 

Arrangeras varje vecka med deltagare från olika länder. Christina Åhrén och Ingbritt Månsson 

håller i det 

 

 



Motverka avveckling av bygden  

Fjällsjö Framtid arbetar löpande med informationshämtning och dialoger för att hitta lösningar 

och skapa förutsättningar för att kunna bo och verka på orten. Ett återkommande bekymmer 

tyvärr. 

Fjällsjö framtid har, tillsammans med bla Nils-Bengt haft en dialog med regionledningen ang 

Backe HC men tyvärr utan något gott resultat  

 

 

Fiber 

Open Infra håller just nu på att färdigställa fiberdragningen i Backe samhälle. Hur det blir för oss 

ute i Backe Landsbygd är däremot osäkert. Fjällsjö framtids alla lägenheter har numera tilllgång 

till fiber 

  

  

Fjällsjö Framtidsfond – för Fjällsjös bevarande och utveckling 

I år har fondmedel gått till:  

Inköp av presenter till nyfödda   

Julgrupper och påskgodis till boende och personal på Älvgården 

Inköp av smörgåstårta till Hälsocentralens personal för att uppmärksamma utmärkelsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



FF byservicekontor: 

 

 

• Marknadsföring av Backe, via Backe.nu, Fjällsjö Framtids Facebook och Instagram, 

Fjällsjöbladet 

• Sprider info från kommunen, om t.ex. ÅVC, kulturskolan, m.m. samt information från 

Strömsunds pastorat om Fjällsjö Församling och Hälsocentralen i Backe och föreningar. 

•  Kontorstjänster – kopiera/skanna/faxa, internet, läs tidningar & fika 

• Infopoint – information om sevärdheter & aktiviteter  

• Byvaktmästartjänster – snöskottning, gräsklippning, städning, fönsterputsning m.m. 
 

• Utgivningar - FjällsjöBladet. Pga. ekonomiska skäl är bladet digitalt, men finns att hämta i 
begränsad upplaga på ICA i Backe och ICA i Rossön, Rossöns Järn&Motor, Apoteket och 
Cafe Violen på HC. Ett sommar- och ett julnummer kommer att delas ut i postlådorna  

• Möteslokaler - för mindre konferens eller föreningsmöten 

• Stödjer lokala konsthantverkare med försäljning i våra lokaler samt utställning av James 
Evans tavlor i skyltfönstret 

• Säljer böcker från författare med anknytning till Fjällsjöområdet samt Fjällsjökrönikan 

• Säljer medlemskort för Hembygdsföreningen 
  

• Säljer fiskekort för Fjällsjö FVOF 

• Säljer betalsopsäckar för fritidshus 

• Mattvätt & tvättstuga 

• Förmedling av minnesblad till begravningar mm 

• Språkcafé 

• Utlämning av matavfallspåsar och ”fylltrattar” 

• Försäljning av Backe lyktor och annan reklam 
 

 
Samt kanske viktigast av allt, att vara den där ”någon” som man kan fråga om råd och hjälp med i 

stort och smått. 

  

Backe Bike Park (ständigt återkommande punkt under 10 år) Fjällsjö Framtid var projektägare 

och har i samarbete med BIF och Backe Event genomfört Bike park projektet. För framtida 

underhåll har det öppnats en ”utvecklingsfond” dit besökare kan swisha för att kunna anordna 

evenemang och underhåll. Men framför allt är det ”byns” Bike park och alla har både ansvar och 

nytta av den.  Ta med era barn och barnbarn dit, cyklar och hjälmar finns att låna kostnadsfritt 

på Fjällsjö framtid. 

  

 

 

 

 



 

Ekonomi  

Ett bidrag på 250 000kr erhölls av Strömsunds kommun för att kunna bedriva verksamheten 

under 2024. Vilket vi är tacksamma för. 

Tyvärr är föreningens ekonomi fortfarande ansträngd.  Det är våra fastigheter som står för de 

största utgifterna. 

Underhåll, el och framför allt fjärrvärmen är mycket kostsamt. 

Fjällsjö Framtids fondmedel Fjällsjö Framtidsfond – för Fjällsjös bevarande och utveckling, är 

separerande från föreningens ordinarie verksamhet och går varje år till sådant som styrelsen 

beslutar gynna Fjällsjös utveckling och bevarande. 

Erhållna donationer och gåvor uppgick 2024 till 8330 kr, varav minnesfonden 3600 

Backe Bike parks fond erhöll 550 kr under 2024.  

Strömsunds kommun beviljade ett bidrag på 250 000 kr för Samhällsutveckling i Backe. Framtids 

och utvecklingsförvaltningen på Strömsunds kommun tilldelades bidraget för att samarbeta med 

Backe om ett utvecklingsprojekt. Vi har valt att satsa på Backe Camping, som är ett fantastiskt 

område med stora utvecklingsmöjligheter. En arbetsgruppbestående utav personer från olika 

föreningar som ska arbeta vidare med projektet har bildats, men det finns plats för fler 

intresserade. Pengarna är utbetalda. Detta är något som vi alla måste vara delaktiga i.  

Antal medlemmar: 65 st 

Ideellt arbete  

Stort tack till alla som hjälpt till på olika sätt under året! Ingen nämnd, ingen glömd. Men ett 

speciellt tack till alla våra medlemmar som är med och stöttar verksamheten!  

Har ni inte köpt medlemskort för 2025 så passa på att göra det idag  

 

 

  

 

 

 

 



  



 

  



 

  



 

 

 

  



 

 

 

  



 


